
Årsmötesprotokoll JLDK 

Datum: 2023-02-11 

Plats: Stiftsgården Tallnäs, Skillingaryd 

Deltagare på årsmötet: 45 

 

1. Ordförande för Jönköpings läns Dreverklubb, Bo Johansson hälsar klubbens medlemmar 

välkomna och förklarar mötet öppnat. 

2. Röstlängd bordlades tills eventuellt behov uppstår. 

3. Magnus Enocson väljs till ordförande för årsmötet. 

4. Andreas Sedin väljs till att föra protokoll 

5. Till justeringsmän för dagen väljs Sune Hansson och Sabine Dinning 

6. Mötet har blivit behörigen utlyst. 

7. Dagordningen godkänns. 

8. Årsmötet behandlar en inkommen motion daterad till 20230209, årsmötet godkänner 

motionen som styrelsen får i uppgift att skicka vidare som motion till DS 2024. Se bif. fil 

9. Verksamhetsberättelsen lästes upp och lades till handlingarna. 

10. Daniel Fälth redovisar kassarapporten.  

11. Revisionsberättelsen läses upp och läggs till handlingarna. 

12. Styrelsen beviljas ansvarsfrihet för det gångna året. 

13. Val av styrelseledamöter på två år: Årsmötet föreslår och godkänner omval av Erland 

Persson, Roger Johansson, Christoffer Thalin och Bo Johansson. Kvarstående: Magnus Grahn, 

Daniel Fälth, Lars Karlsson och Filip Österlind. 

14. Bo Johansson väljs till ordförande på ett år. 

15. Val av styrelsesuppleanter på två år: Årsmötet föreslår och godkänner omval av Andreas 

Sedin och Arnold Pettersson. Årsmötet föreslår och godkänner nyval av Magnus Enocson på 

ett år.  

16. Val av revisorer: Årsmötet föreslår och godkänner omval av Jonas Paulsson och Bo 

Malmsten. 

17. Val av två revisorssuppleanter: Har varit Magnus Enocson och Bo Andersson. Årsmötet 

föreslår och godkänner omval av Bo Andersson. Årsmötet föreslår och godkänner nyval av 

Sune Hansson. 

18. Verksamhetsplanen läses upp och godkändes. Årsmötet föreslår och godkänner höjning av 

reseersättning för drevprovsdomare och viltspårsdomare från 18,50kr/mil till 25kr/mil. 

19. Kassören redogör budget för 2023 som förväntas ge ett överskott på 15.400kr. Budgeten 

godkänns av årsmötet. 

20. Årsmötet föreslår och godkänner höjning av milersättning från 18.50kr/mil till 25kr/mil för 

styrelsemöten, kollegier, DS, sydsvenskan och ordförandekonferenser. 

21. Val av DS-delegater: Utgår, inget DS detta år. Årsmötet föreslår att styrelsen lägger upp en 

intresseanmälan av intressenter på hemsidan för kommande DS och samlar in delegater på 

detta sätt. Styrelsen tar med sig detta i arbetet med kommande stämma. 

22. Val av valberedning: Årsmötet föreslår och godkänner omval av sittande valberedning på ett 

år. Valberedningen kommer även fortsättningsvis bestå av: Simon 

Andersson,(sammankallande), Skillingaryd, Josefin Börjesson, Hok och Jonas Gustavsson, 

Gnosjö. 

 



23. Övriga frågor: 

1. G.F sitter i en samordningsgrupp för lodjursjakten och förutspår att även 

vargjakten framledes kommer att bli aktuell över hela landet. Han vill framföra en 

önskan om jakttider efter denna predator till feb-mars för att i minsta möjliga mån 

störa övrig löshundsjakt och för att enklare kunna samordna större jakter. Frågan 

tas med av styrelsen för att lyftas till centralstyrelsen. 

2. M.E föreslår att man någonstans skall kunna avanmäla sig för diplom vid viltspår, 

detta för att minska kostnader och arbete för styrelsen. Förslag på att skapa en 

box för ifyllnad vid anmälan av drevprov kommer upp. Styrelsen tar på sig ansvaret 

att undersöka möjligheten för att få detta implementerat i dreverdata. 

3. Bengt Eriksson frågar hur situationen med domare vid drevprov ser ut, frågan rör 

framförallt nya domare. Kommissarie drevprov informerar att det under året 

utbildats 5 nya domare. 

24. Ordförande Bo Johansson, Jönköpings Läns Dreverklubb tackar för årsmötet för förtroendet 

och förklarar mötet avslutat. 

 

 

 

 

Magnus Enocson   Andreas Sedin 

Mötesordförande   Mötessekreterare  

 

Sabine Dinning   Sune Hansson  

Justeringsman   Justeringsman 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Big. Fil, se punkt 8 i årsmötet: 

 

Motion till Jönköpings läns årsmöte 2023. 

Vid DS 2022 togs beslut om att drevern är en 

allroundhund och det håller jag med om. Men det finns 

en del hundar som är specialister på ett djurslag t.ex. 

hare. Dom har inte någon chans att bli champion med 

beslutet från 2022 där det krävs två djurslag för 

championat. Det tycker jag är fel, det är att slå undan 

benen på en sådan hund. Alla är inte allround, det måste 

finnas utrymme även för sådana och då speciellt 

harhundar. Yrkande: Jag yrkar på att det räcker med ett 

djurslag när det gäller harhundar för det är betydligt 

svårare att driva ett förstapris på hare än på övriga 

tillåtna djurslag. 

 

 Hällaryd,20230209.______________________________ 
 


